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Til ledelsessekretatiatet: 
 
VIl høre om I kan videresende nedenstående brev til medlemmerne af Børne- og Ungdomsudvalget 
i København. På forhånd tak. 

Til medlemmerne af Børn- og Ungdomsudvalget i København 

Som forældre til børn i en af Københavns mindre institutioner, 
Børnehaven Ragnarok, er jeg/vi noget bekymrede for fremtiden for 
vores børns institution. I.fm. budget 2015 nævnes der, at man muligvis 
vil sammenlægge eller nedlægge små og deltidsåbne institutioner. Vi 
er en af disse institutioner. 

Et sådant tiltag finder vi problematisk, idet vores institution, foruden at 
være populær blandt børn, forældre og medarbejdere, varetager en 
vigtig pædagogisk opgave over for eksempelvis sårbare børn, der, i en 
institution med lavere børnetal, mindre larm og uro og få men 
konstante voksne, kan få den tryghed og nærhed, der sikrer deres 
trivsel og udvikling fremover. Således løfter vi som mindre institution 
en vigtig pædagogisk opgave, hvad angår forebyggelse og tidlig 
indsats, hvorfor en nedlæggelse vil have konsekvenser – menneskeligt 
og økonomisk -  på såvel den korte som den lange bane. Derudover 
udgør vi som mindre institution et egentligt alternativ til 
storinstitutions-driften således, at der sikres valgfrihed og 
mangfoldighed i institutionsudbuddet i Københavns Kommune, der jo 
profilerer sig som en børne- og familievenlig kommune. 

Vi henstiller til, at man i udvalget overvejer, hvorvidt vi som 
københavnere kan være tjent med, at en lille, velfungerende og 
økonomisk bæredygtig institution, som vores, kan være lukningstruet. 

  

Venlig hilsen 

Alice Friis Andersen Borg 
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